1) http://www.ifac.org/publications-resources/proposed-revisions-pertaining-safeguards-code-phase-2-and-related-conforming
Proposed Revisions Pertaining to Safeguards in the Code—Phase 2 and Related Conforming Amendments 
The proposals address safeguards-related provisions in the independence sections of the Code of Ethics for Professional Accountants pertaining to non-assurance services provided to audit and other assurance clients.
The document also explains the rationale for the revisions to the non-assurance services section of the extant Code (Proposed Section 600, Provision of Non-assurance Services to an Audit Client and Section 950, Provision of Non-assurance Services to an Assurance Client); and the proposed conforming amendments arising from the Safeguards project as these relate to the text of Phase 1 of the Structure of the Code project (“Structure project”). Proposed conforming amendments as these relate to the text of Phase 2 of the Structure project are presented in gray text in the January 2017 Exposure Draft: Improving the Structure of the Code of Ethics for Professional Accountants—Phase 2 (Structure ED-2).

Предлагаемые изменения, касающиеся гарантий в Код—фаза 2 и связанных с соответствующей поправки 
Эти предложения касаются гарантий, изложенных в пунктах независимости, Кодекса этики профессиональных бухгалтеров, касающихся не обеспечения услуг, предоставляемых аудиторских и других клиентов гарантии.
В документе также дается обоснование изменения номера-аудиторские услуги раздела из сохранившихся код (предлагаемый раздел 600, оказание аудиторских услуг для аудита клиента и секции 950, оказание услуг для обеспечения гарантий клиента); и предложила соответствующие изменения, вытекающие из гарантии проекта, так как оно относится к тексту этапа 1 Структура кода проекта (“структура проекта”). Предложены соответствующие поправки, как они относятся к тексту 2-го этапа проекта структуры представлены в сером цвете в январе 2017 проект: Совершенствование структуры Кодекса этики для профессиональных бухгалтеров—фаза 2 (Структура ЭД-2).
_____________________________________________________________________________
2) Improving the Structure of the Code of Ethics for Professional Accountants—Phase 2 
The Phase 2 proposals (Structure Exposure Draft-2) restructure select sections of the Code, including recently finalized provisions addressing:
◾accountants’ response to non-compliance with laws and regulations (NOCLAR);
◾long association of firm personnel with an audit or assurance client; and
◾ethical issues that professional accountants in business (PAIBs) often face.

Улучшение структуры Кодекса этики для профессиональных бухгалтеров—фаза 2 
Фаза 2 предложений (структура экспозиции проект-2) перестроить некоторые участки кода, в том числе недавно доработаны положения, касающиеся:
ответ бухгалтеров 
◾для несоблюдения законов и нормативных актов (NOCLAR);
◾многолетнее взаимодействие персонала фирмы с аудит или проверка клиента; и этические проблемы
 ◾что профессиональных бухгалтеров в бизнесе (PAIBs) часто сталкиваются.
http://www.ifac.org/publications-resources/improving-structure-code-ethics-professional-accountants-phase-2

_______________________________________________________________________________________
3) Proposed Revisions to Clarify the Applicability of Provisions in Part C of the Extant Code to Professional Accountants in Public Practice 
The proposals clarify the applicability of the requirements and application material in extant Part C, Professional Accountants in Business, of the Code of Ethics for Professional Accountants to professional accountants in public practice.

Предлагаемые изменения для уточнения применимости положений в части с сохранившейся код к профессиональным аудиторам 
Предложения, уточнения применимости требований и применения материала в дошедших до наших дней часть C, профессиональные Бухгалтеры в бизнесе, Кодекса этики для профессиональных бухгалтеров для профессиональных бухгалтеров в общественной практике.

http://www.ifac.org/publications-resources/proposed-revisions-clarify-applicability-provisions-part-c-extant-code
___________________________
http://www.ifac.org/system/files/publications/files/IESBA-Applicabilty-of-Extant-Part-C-Accountants-Public-Practice-Exposure-Draft.pdf

http://www.ethicsboard.org/restructured-code
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